

荣誉证书

HONORARY CREDENTIAL

This is to certify that,

Musaed N. J. Alawad,

**Petroleum and Natural Gas Engineering Department,
College of Engineering, King Saud University, Professor**

Thank you for your remarkable performance, expert insights, and enthusiastic participation in the Panel Sessions at IFEDC 2024, which is held from September 12 to 14 in Xi'an, China. As a token of recognition, you are hereby awarded the "Outstanding Contribution Award for Panel Sessions" as an encouragement.

IFEDC Organizing Committee

September, 2024

尊敬的 Musaed N. J. Alawad 先生/女士：

感谢您在 2024 年 9 月 12 日至 14 日于中国西安举行的油气田勘探开发国际会议（IFEDC）小组讨论环节中展现出的卓越表现、专业见解和积极参与。作为认可的象征，特授予您“小组讨论杰出贡献奖”以资鼓励。

油气田勘探与开发国际会议组委会

组委办 二〇二四年九月



荣誉证书

HONORARY CREDENTIAL

This is to certify that,

Musaed N. J. AlAwad

Thank you for your excellent presentation at the International Field Exploration and Development Conference (IFEDC) 2024 with the title of

Unconventional Gas Reserves In Saudi Arabia

IFEDC Organizing Committee

September, 2024

尊敬的 Musaed N. J. AlAwad 先生/女士:

感谢您参加 2024 油气田勘探与开发国际会议 (IFEDC) 并作报告。

Unconventional Gas Reserves In

Saudi Arabia

特发此证，以示纪念。

油气田勘探与开发国际会议组委会

委员会 2024 年九月

